
Аналіз

запитів на інформацію, що надійшли до обласної ради у першому кварталі 2012 року

За звітний період до обласної ради надійшло 14 запитів на інформацію.

Із них:

9 – запитів від громадян;

5 – від юридичних осіб.

Дописувачі цікавилися об’єктами рухомого та нерухомого майна, яке знаходиться на балансі обласної ради. Інтерес було виявлено до кількості пленарних засідань обласної ради та присутності на них депутатів ради.

Цікавилися мешканці області кількістю депутатських запитів, поданих на розгляд сесії упродовж минулого року та сумами, які витрачаються з обласного бюджету на депутатську діяльність .

Крім того, викликає інтерес діяльність КП «Управління майновим комплексом». Так, запит стосувався коштів, перерахованих із обласного бюджету на рахунок КП «Управління майновим комплексом»; штатного розпису; посадових окладів працівників вказаного
підприємства.

Також зверталися громадяни з метою отримання інформації про результати виборів до місцевих рад 2010 року; щодо функціонування в обласній раді системи «Ліга: закон»; стосовно переліку відомостей, що становлять службову інформацію; інформації про голову обласної
ради та його заступників.

Здебільшого запити надходили електронною поштою.


